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§ 1  
Justering 

 

Förste vice ordföranden Margareta Björk (M) och andre vice 

ordföranden Mats Berglund (MP) justerar dagens protokoll 

tillsammans med ordföranden Eva-Louise Erlandsson Slorach 

(S). Justering sker den 4 december 2017. 

 

 

§ 2  
Bordläggning av interpellationer 

 
Beslut 

Kommunfullmäktige bordlägger interpellationerna nr 63 och 81 

för år 2016. 

 

 

§ 3  
Interpellation om undernäring hos äldre (nr 2016:90) 
Dnr 107-1849/2016 

 
Beslut 

 Interpellationen är besvarad. 

 
Interpellationen 

Sofia Modigh (KD) har ställt en interpellation om undernäring 

hos äldre. Kommunfullmäktige beslutade den 12 december 2016 

att interpellationen fick ställas. 

 

Borgarrådet Lindblom (V) besvarar interpellationen. 

 

I debatten yttrar sig Sofia Modigh och borgarrådet Lindblom. 

 

 

§ 4  
Bordläggning av interpellation 

 
Beslut 

Kommunfullmäktige bordlägger interpellation nr 92 för år 2016. 
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§ 5  
Interpellation angående Akalla busstorg (nr 2016:93) 
Dnr 107-2001/2016 

 
Beslut 

 Interpellationen är besvarad. 

 
Interpellationen 

Bo Sundin (M) har ställt en interpellation angående Akalla 

busstorg. Kommunfullmäktige beslutade den 30 januari 2017 att 

interpellationen fick ställas. 

 

Borgarrådet Wanngård (S) besvarar interpellationen. 

 

I debatten yttrar sig borgarrådet Wanngård, Bo Sundin, Jan 

Valeskog och Rickard Wall.  

 

 

§ 6  
Bordläggning av interpellation 

 
Beslut 

Kommunfullmäktige bordlägger interpellation nr 1 för år 2017. 

 

 

§ 7  
Interpellation angående byggande av idrotts-/simhallar 
i Stockholms norra innerstad (nr 2017:2) 
Dnr 107-274/2017 

 
Beslut 

 Interpellationen är besvarad. 

 
Interpellationen 

Per Ossmer (SD) har ställt en interpellation angående byggande 

av idrotts-/simhallar i Stockholms norra innerstad. 

Kommunfullmäktige beslutade den 6 mars 2017 att 

interpellationen fick ställas. 

 

Borgarrådet Räihä (S) besvarar interpellationen. 

 

I debatten yttrar sig Per Ossmer och borgarrådet Räihä. 

 

  


